
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Mikoláše Alše v Praze Suchdole,  

15. listopadu 2021 
 

Přítomni: 
za pedagogické pracovníky: Lenka Bílková, Michaela Haluzová, Petra Parasková 

za zřizovatele: Andrea Hrobská Mináriková, Ludmila Knappová, Ivana Lacinová 

za rodiče: Hana Elicharová, Pavel Michálek, Renata Bořkovcová 

 

Host: Alexandra Kejharová (ředitelka) 

 

Program 
Začátek jednání: 17:30 

 

1. Schválení Výroční zprávy pro školní rok 2020/2021 

2. Chod školy během Covid situace ve školním roce 2021/2022 

3. Ostatní 

 

Ad 1) Schválení výroční zprávy pro školní rok 2020/2021 
Na jednání školské rady představila ředitelka školy Výroční zprávu za školní rok 2020/2021, se kterou 

se členové ŠR mohli seznámit s předstihem.  

Kromě dění během minulého školního roku, zvládnutí situace v covid pandemii, jsme se v debatě 

vrátili ke schválení revizí ŠVP, které byly přijaty v minulém školním roce (např. byly přidány hodiny 

informatiky napříč třídami, ve 4. a 7 ročnících – naopak byly odebrány hodiny výchov). Tyto změny 

jsou realizovány již v tomto školním roce, škola se snaží podporovat pedagogický tým širokou 

nabídkou vzdělávacích kurzů.  Od přijetí změn neuběhlo dostatečné množství času, hodnocení se 

bude škola věnovat v létě.  

Bolavým místem je stále nedostatek aprobovaných učitelů zejména v předmětech matematiky, 

fyziky, chemie, zároveň chybí i vychovatelky ve školní družině. Škola volí různé cesty k oslovování a 

hledání vhodných pracovníků, např. i oslovování fakult pedagogických škol.  Je snaha přijmout učitele 

cizího  jazyku (napč. Fr, Rj či ŠJ), aby se výuka rozšířila mimo výuku Aj a NJ. 

V návaznosti na covidovou pandemi, kdy probíhala z velké části distanční výuka, zaznamenala škola 

nárůst depresí u děti. Jde o všeobecný trend. Na škole působí speciální pedagog a psycholog, který 

zajišťuje podporu žákům a rodinám, v případě potřeby je možné kapacity navýšit. Potřebnost škola 

sleduje.  

 

Školská rada schválila výroční zprávu pro školní rok 2020/2021. Hlasování: 9 – 0 – 0. 

 

Ad 2) Chod školy během pandemie ve školním roce 2021/2022 
Škola dlouhodobě čelí administrativní zátěži, která je spojená s posíláním tříd do karantény, 

komunikací s Hygienickou stanicí, jednotlivými rodiči v souvislosti s výsledky testů, atd. Škola 

respektuje přijatá opatření Vládou ČR. Členové ŠR byli informováni o usnesení rady MČ Praha-

Suchdol k výzvě k očkování a kvitujeme s povděkem, že drtivá většina pedagogického sboru je 

očkovaná a snižuje se tím tak riziko uzavření tříd do karantén.  



Výuku během uzavření celých tříd řeší škola formou distanční online výuky. V případě, že v karanténě 

není celá třída, probíhá výuka kombinovaným způsobem.  

Během pandemie neproběhly lyžařské výcviky v sedmých třídách (týká se letošních osmých a 

devátých tříd). Za mimořádného zapojení některých učitelů a rodičů proběhne náhradní lyžařský 

výcvik pro deváté třídy a v příštím roce proběhne pro třídy osmé. Plavání u třetích tříd bylo zrušeno, 

škola řeší otázku, zda proběhnou ve čtvrtých třídách na místo škol v přírodě. 

Ad 3) Různé 
Opakovaně řešíme pozemek na dílny a využití sokolovny pro hodiny tělesné výchovy. Pro vhodný 

pozemek na rozšíření předmětu pracovní činnosti/dílny bude oslovena Rada MČ. Situace s využitím 

tělocvičny v sokolovně pro rozšíření hodin TV bude možno projednat s vlastníkem až po r. 2023, kdy 

bude ukončena smlouva se současným nájemcem. 


